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Vragen van het lid Van Hijum (CDA) aan de Minister van Financiën over het 
bericht dat de Portugese overheid de Banco Espírito Santo (BES) redt met 4,9 
miljard euro dat afkomstig is uit een Europees fonds (ingezonden 4 augustus 
2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat de Portugese overheid de Banco 
Espírito Santo (BES) redt met 4,9 miljard euro dat afkomstig is uit «een 
Europees fonds»?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven wat de aanleiding voor deze reddingsactie is? Is het waar 
dat naast meer algemene oorzaken rond de kredietcrisis er sprake is van 
wanbeleid door de directie van de bank, zoals hoogleraar Jaap Koelewijn 
beweert?2 

Vraag 3
Uit welk Europees fonds wordt de steun aan de Portugese overheid en/of de 
BES verstrekt, en onder welke voorwaarden? 

Vraag 4
Op welke wijze dragen aandeelhouders, (achtergestelde) obligatiehouders, 
grotere spaarders en de Portugese overheid zelf bij aan de redding van de 
bank? 

Vraag 5
Heeft u instemming moeten verlenen aan het verstrekken van de 4,9 miljard 
euro uit het Europese fonds? Zo ja, heeft u hierbij aanvullende voorwaarden 
gesteld om te kunnen instemmen?

1 NOS, 4 augustus 2014
2 Nu.nl, 1 augustus 2014
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